



ECTA President

Michael Franz

e-mail: President@ECTA.de

ECTA got a new Board

Dear Dancers,

as the EAASDC does, the association of leaders, it's the Callers, Cuers, Instructors and Prompters is lead from a board as well. This was recently, during the General Membership Meeting, which was held in conjunction with ECTA Convention 2013 in Rodgau near Frankfurt on June, 23rd 2013, partially newly elected. At this year's election term, positions for President, Secretary and the branch leaders for Square Dance as well as for Contra/Traditional needed to be filled. As Contra/Traditional Coordinator Carol David Blackman got reelected. The lead as Square Dance Coordinator has been transferred from the long-standing leader Thorsten Dudziak to Guido Haas. The position of Secretary, which was held by Philipp Aff, has turned to Jenny Beyen. Finally, the long-standing President Björn Wagner did not enter for reelection. To this position Michael Franz was elected.

I'd like to introduce myself to you as newly elected President of ECTA, this is not without prior to thank all the outgoing board members. For a long time they have lead ECTA's destiny, very successful I might say! I hope to continue this work in the team of the board of ECTA for the benefit of all dance forms. This is a task which can't be realized in our common hobby by just the leaders of course. The cooperation of the parent organizations is as much as important as the cooperation of leaders and Club-Boards locally. It is in large scale as in small scale: only in common work, everyone with his strengths and skills at his position with the best of

Die ECTA hat ein neues Board

Liebe Tänzer,

wie die EAASDC auch, wird die Vereinigung der Leader, also der Caller, Cuer, Instructoren und Prompter von einem Board geleitet. Dieses wurde auf der Hauptversammlung im Rahmen der ECTA Convention 2013 in Rodgau bei Frankfurt am 23.06.2013 in Teilen neu gewählt. Bei den turnusmäßig anstehenden Wahlen des President, Secretary und den Leitern der Sparten Square Dance sowie Contra/Traditional wurden die folgenden Personen gewählt. Spartenleiter Contra/Traditional wurde mit Carol David Blackman wieder besetzt. Die Leitung der Sparte Square Dance ist vom langjährige Leiter Thorsten Dudziak an Guido Haas übergegangen. In das Amt des Secretary, das bisher durch Philipp Aff ausgeübt wurde, ist Jenny Beyen gewählt worden. Schließlich trat auch der langjährige President Björn Wagner nicht mehr zur Wahl an. In dieses Amt wurde Michael Franz gewählt.

Ich möchte mich als neu gewählter President der ECTA bei Euch vorstellen, nicht jedoch ohne mich zuvor bei den aus den Ämtern geschiedenen Mitgliedern zu bedanken. Sie haben über lange Zeit die Geschicke der ECTA geleitet, sehr erfolgreich wie ich finde! Ich hoffe im Team des Board die Arbeit der ECTA zum Wohle der Tanzarten weiterführen zu können. Diese Aufgabe kann in unserem gemeinsamen Hobby naturgemäß nicht nur durch die Leader realisiert werden. Die Zusammenarbeit der Dachorganisationen, ist hier genauso wichtig wie die der Leader und der Clubvorstände vor Ort. Es ist hier im Großen wie im Kleinen: nur wenn wir gemeinsam, jeder mit seinen Stärken und Fähigkeiten, an seiner Position mit bestem Wil-

will and efforts for the matter, our common hobby gets a real chance to grow in prosperity.

To allowing you to getting to know the 'unknown' ECTA, I'd like to try to present you this organization in the future in a kind of loose series. As you like you may talk to me personally about this or other topics.

Looking forward meeting you, yours

Michael

len und Einsatz für die Sache arbeiten, kann sich unser gemeinsames Hobby weiter entwickeln.

Um Euch die 'unbekannte' ECTA etwas näher zu bringen, möchte ich in loser Folge versuchen Euch diese Organisation in Zukunft etwas näher zu beschreiben. Gerne könnt Ihr mich auch im persönlichen Gespräch hierzu, wie auch zu anderen Themen befragen.

Wir sehen uns, Euer

Michael

ECTA President